
Referat af afdelingsbestyrelsesmøde den 23/11-16 i Vejlby Vænge/afdeling 10  

Til stede: Gitte A, Gitte O, Anne Marie, Michael og Marianne (ref.)  

 

1.        Godkendelse af referat.  Godkendt  

2.        Valg af ordstyrer. Michael    

3.        Godkendelse af dagsorden, Godkendt. Fremover byttes om på punkt 1 og 2.  

4.        Adgangskoder til forbrug: Beboerne skal henvende sig til administrationen og få oprettet kode til at 

se forbrug. Oplysning om dette skal udbredes til beboerne, vi tænker at lave opslag om dette til 

tavlerne og vaskehusene. Oplysningen findes på hjemmesiden.  

5.        Anne Marie og Marianne deltog fra Vejlby Vænge og synes at det var et godt og konstruktivt møde. 

Marianne skriver til Heidi at referatet godt kan godkendes.  

6.        Julehygge i Vejlby Vænge. Vi regner med at hele bestyrelsen deltager til arrangementet den 11/12-

16. Gitte A og Gitte O står for indkøb til dagen.  

7.        Grøn plan: Vi mangler stadigvæk oplysninger, før vi kan gå videre med arbejdet.  

8.        Ingen indkomne forslag.  

9.        Evt.: Der er kommet en henvendelse fra Kildehøjen ift. Om Vejlby Vænge vil være med i en el 

delebilsordning, hvor tanken er at VV skal betale halvdelen af el-stander prisen på 21.000. Vi i 

bestyrelsen ønsker ikke at træffe den beslutning, men vil have beboerne til at tilkendegive om det er 

noget de ønsker. Gitte A. Laver en skrivelse vi kan sende til beboerne, da vi synes der er for lang tid til 

næste afdelingsmøde.  

Evt.: I forhold til præventive tiltag mod hærværk og kriminalitet, vil vi undersøge belysningen i Vejlby 

Vænge og se om der er steder hvor bedre belysning kan afhjælpe problemerne. Vi tænker at gå en 

tur her i området i løbet af vinteren. 


